



Protokoll från APK-möte 2025-04-15, digitalt.

Närvarande: Kicki Samuelsson (ordf, Södertälje), Yvonne Jagersten (Södertälje), Carina Björsell (Uppsala), Marie Bankhed (DO Värmland), Mikaela Törnqvist (Västerås), Kari Ljung (Södertälje), Marita Neteborn (Östervåla)

Anmält förhinder:

Frånvarande:

§11 Mötet öppnas.

§12 Val av mötesfunktionärer.

Protokollförare Kicki Samuelsson.
Justerare Kari Ljung.

§13 Fastställande av dagordning.

Fastställs.

§14 Godkännande av föregående protokoll.

2025-02-25. Godkänns efter komplettering av §7b, Yvonne Jagersten.

§15 Åtgärdslista.

Uppdateras.

§16 Diskussionsfrågor / information.

a) APK's kravställning ny hemsida

Centralstyrelsen har tillsatt en arbetsgrupp som ska ta fram en ny hemsida åt klubben.

APK redovisar kommitténs önskemål om kravställning gällande innehåll i anmälningar till arbetsprov.

b) Domarkonferensen

APK arrangerade en domarkonferens den 15 mars i Södertälje.

21 deltagare var inbjudna (domare och 2 instruktörer) och efter ett antal återbud deltog 13 st.

Dessa delades upp i grupper i respektive arbetsgren. 4 deltagare i spårgruppen. 3 i Nosarbete /Specialsöksgruppen och 6 i Sökgruppen.

Grupperna diskuterade respektive provningsordning, arbetsprov, domarutbildning och kursupplägg.

Grupperna redovisade sina synpunkter till kommittén.

Det finns endast några få funktionärer i Föremålssök i klubben varför denna arbetsgren inte diskuterades på konferensen.

Det framkom önskemål om att hålla enskilda konferenser för arbetsgrenarna.

Mötet bestämde att funktionärer i respektive arbetsgren samlas 1 gång per år.

c) Spårgruppens synpunkter

Gruppen inkom med flera synpunkter på förändringar och tillägg till provningsordning v.4.0. Då flera av dessa finns med i den senaste v.4.1 ansåg mötet att en ny revidering inte behövs i dagsläget.



Gruppen diskuterade behovet av en ny klass "Titan". Innehållet i denna klass skulle likna ett kommande förslag till prov i Mantrailing varför mötet ansåg att det saknas behov av en ny klass.

Gruppen diskuterade även domarutbildningen (idag enligt utvecklingsplan) och föreslog en endagarsutbildning.

Mötet anser att utvecklingsplanen ska uppdateras och förslag till uppdatering lämnas till APK's möte 10 juni.

d) Sökgruppens synpunkter

Gruppen ansåg att det finns behov av en endagarsutbildning men att man även kan uppdatera utvecklingsplanen.

Gruppen ansåg att det finns ett behov av att revidera provningsordningen och lämnade flera förslag till ändringar.

Gruppen vill komplettera provningsordningen med anvisningar.

Mötet anser att det finns ett behov av att revidera provningsordningen och utvecklingsplanen och uppdrar till LK Uppsala (Östervåla) och LK Södertälje att tillsätta arbetsgrupp som påbörjar arbete med att lämna förslag till ny PO och utvecklingsplan till APK's nästa möte 10 juni.

e) Nosarbete-Specialsöksområdet synpunkter

Gruppen ansåg att det idag inte finns något behov av revidering av provningsordningarna. Dock behöver respektive utvecklingsplan uppdateras med vad en domare som bakdomer (utbildas) ska göra.

Mötet ansåg att de bägge utvecklingsplanerna ska uppdateras och förslag till uppdatering lämnas till APK's möte 10 juni.

§17 Beslutsärenden.

a) Ansökan Spårchampionat – Mikaela Törnqvist – Kygo

Godkänns och tillställs centralstyrelsen för beslut.

b) Ansökan Spårchampionat – Mikaela Törnqvist – Avicii

Godkänns och tillställs centralstyrelsen för beslut.

c) Domarbehörighet Bengt Neteborn i Personspår

BN har mångårig erfarenhet som spårdomare i Svenska Brukshundklubben och bedöms lämplig att erhålla behörighet att döma Personspår i klasserna start, järn och brons. Dispens ges för klasserna start och järn. Beslutet direktjusteras av mötet.

d) Domarbehörighet Marita Neteborn I Personspår

MN har mångårig erfarenhet som spårdomare i Svenska Brukshundklubben och bedöms lämplig att erhålla behörighet att döma Personspår i klasserna start, järn och brons. Dispens ges för klasserna start och järn. Beslutet direktjusteras av mötet.



SVENSKA HUNDKLUBBENS RIKSORGANISATION
Org nr. 819000-5978

§18 Övriga frågor.
Laget runt.

§19 Nästa möte.
Tisdag 10 juni digitalt kl. 18.00.

§20 Mötet avslutas.

Kicki Samuelsson

.....
Kicki Samuelsson
Ordförande

Kicki Samuelsson

.....
Kicki Samuelsson
Protokollförare

.....
Kari Ljung
Justerare